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PROTOKÓŁ Nr  XVII /2015 

z XVII Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 16 listopada 2015 r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta : 20 radnych (skład osobowy 20 radnych ze względu na rezygnację Pani 

Małgorzaty Golińskiej, która uzyskała mandat poselski do Sejmu RP). Obecnych : 17 radnych. Nieobecni 

radni:  Małgorzata Kuszmar, Marcin Bocheński oraz Janusz Rautszko. 

 

Sesja Rady Miasta rozpocz ęła si ę o godz. 9:00. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych, w tym rodzinę i przyjaciół nieżyjącej już p. Wiesławy Dudzińskiej-Stankiewicz, 

− stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję,  

− przedstawiła porządek obrad:       

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji Rady Miasta Szczecinek z dnia 19.10.2015r. oraz z dnia 

02.11.2015r. 

3. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku.  

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2015 rok.  

5. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2015-2025.  

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/122/2015 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 października 

2015r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/125/2015 Rady Miasta Szczecinek z dnia 19 października 

2015r. w sprawie ustalenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od nieruchomości, rolny  

i leśny.  

8. Uchwała w sprawie nabycia przez Miasto Szczecinek nieruchomości.  

9. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

10. Uchwała w sprawie wniesienia do „Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego” Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aportu) w formie nieruchomości 

stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

11. Uchwała w sprawie uchwalenia i przyjęcia do realizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla miasta 

Szczecinek”.  

12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Narutowicza IV” w Szczecinku.  

13. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Narutowicza I”  

w Szczecinku.  

14. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „28 Lutego III”  

w Szczecinku.  
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15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 2/2015 do Porozumienia nr 29/2011 

pomiędzy Wojewodą Zachodniopomorskim a Gminą Miastem Szczecinek z dnia 16 czerwca 2011r.  

w sprawie powierzenia prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji administracyjnych z zakresu ochrony 

zabytków i opieki nad zabytkami (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego Nr 78,poz. 1479 z późn. zm.).  

16. Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2016.  

17. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LII/473/2014 Rady Miasta Szczecinek z dnia 9 września 2014 roku  

w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2015r. poz.3547).  

18. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Noclegowni Miejskiej – ośrodku wsparcia dla bezdomnych mężczyzn w Szczecinku.  

19. Uchwała w sprawie organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu dla 

Bezdomnych „Zacisze” w Szczecinku.  

20. Uchwała w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatków na zasiłki okresowe, celowe i pomoc rzeczową.  

21. Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze w formie 

usług domowych i pielęgnacyjnych oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania.  

22. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad zwrotu wydatków za posiłek z dowozem.  

23. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za specjalistyczne usługi 

opiekuńcze w formie rehabilitacji mowy oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania.  

24. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

25. Informacja Burmistrza Miasta Szczecinek dot. wyznaczenia podmiotów, w których będzie wykonywana 

nieodpłatna praca na cele publiczne przez osoby skazane na ograniczenie wolności, lub którym 

zamieniono karę grzywny na pracę społecznie użyteczną. 

26. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek.  

27. Wnioski i zapytania radnych. 

28.  Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Protokoły z sesji: z dnia 19.10.2015r. oraz z dnia 02.11.2015r. zostały przez Radę Miasta w odrębnych 

głosowaniach przyjęte jednogłośnie 17 głosami „za”.  

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję, prosząc o przedstawienie multimedialnej prezentacji dotyczącej 25-lecia 

działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

 

Zebrani obejrzeli kilkuminutową multimedialną prezentację dot. w/w kwestii. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przedstawił i scharakteryzował sylwetkę p. Wiesławy Dudzińskiej-Stanskiewicz, omawiając jej 

osiągnięcia w dziedzinie pracy na rzecz społeczeństwa. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/136/2015  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Miejskie go Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Szczecinku. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− udzieliła głosu Pani  Dyrektor MOPS. 

 

Marta Niewczas Dyrektor MOPS w Szczecinku: 

− w imieniu tych, którym idea upamiętnienia działalności p. Wiesławy Dudzińskiej-Stankiewicz była 

bliska, podziękowała za podjęcie uchwały, 

− wyraziła przekonanie, że wartości, którymi kierowała się patronka szczecineckiego MOPS, w tym 

otwartość na problemy ludzkie i zaangażowanie społeczne  nadal pozostaną domeną tego ośrodka. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− podziękowała gościom za przybycie i w imieniu Pani Dyrektor MOPS zaprosiła rodzinę i przyjaciół  

p. Wiesławy Dudzińskiej-Stankiewicz na okolicznościowy poczęstunek, 

− o godz. 9:15 zarządziła 2-minutową przerwę w celu usprawnienia opuszczenia sali obrad przez w/w 

gości. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie o godz.9:17. Na sali obecnych 17 radnych. Wraz z w/w gośćmi sesję 

opuścił Burmistrz Miasta. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja jednogłośnie 4 głosami „za”, przy 4 obecnych radnych, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, przypomniał jej uzasadnienie. 
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Andrzej Grobelny radny: 

− zapytał o kwotę 50.000zł i kwotę 10.000zł dotyczące zmniejszenia środków na wynagrodzenia,   

− z czego ta zmiana wynika, czy ze zwolnień, czy z innych przyczyn? 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik: 

− wyjaśnił, że Wojewoda przyznał środki na zadania zlecone, ale potem je cofnął, 

− obecnie Miasto w tym dziale ma oszczędności ok. 150 tys. zł. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/137/2015  

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2015 rok. 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/138/2015  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2015-2025. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− jest to uchwała słuszna, która będzie dyscyplinować właścicieli nieruchomości położonych na 

obszarze objętym rewitalizacją, do realizowania deklarowanych inwestycji, 
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− w przeszłości były przypadki kupienia od Miasta nieruchomości na określony cel, a potem długo tej 

inwestycji nierealizowania. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr XVII/139/2015  

w sprawie zmiany uchwały Nr XV/122/2015 Rady Miasta  Szczecinek z dnia  

19 października 2015r. w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek podatku od nieruchomo ści. 

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− omówił uzasadnienie uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/140/2015  

w sprawie zmiany uchwały Nr XV/125/2015 Rady Miasta  Szczecinek z dnia  

19 października 2015r.w sprawie ustalenia wzorów formular zy informacji i deklaracji na podatek od 

nieruchomo ści, rolny i le śny. 

 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− omówił uzasadnienie uchwały,  

− uważa, że cena nieruchomości jest korzystna dla Miasta. 
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Marcin Kaszewski radny: 

− zwrócił się z informacją adresowaną do mieszkańców Szczecinka, że wraz z radnym Marcinem 

Bocheńskim udali się do MOPS, aby sprawdzić, w jakich warunkach pracują tam pracownicy tej 

placówki i pracownicy noclegowni, 

− nie ulega wątpliwościom, że warunki do pracy są tam trudne, dlatego jak najbardziej zasadne jest 

pozyskanie i zagospodarowanie nowego obiektu dla potrzeb MOPS, 

− budynek należący obecnie do GEOSYSTEMU całkowicie się do tego celu nadaje, tym bardziej, że  

w pobliżu znajduje się Urząd Pracy, z którego często korzystają beneficjenci usług MOPS. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zaznaczył, że radni opozycji zgadzają się, że MOPS potrzebuje nowych pomieszczeń, 

− ale dziwią się pomysłowi, żeby zakupić obiekt akurat od GEOSYSTEMU? 

− czy Miasto nie ma innych pomieszczeń, które można byłoby zaadoptować na ten cel? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− Miasto przekazało wszystkie nieruchomości na rzecz ZGM TBS Sp. z o.o. i obecnie ani ZGM ani 

Miasto odpowiednich pomieszczeń nie mają, 

− Pani Dyrektor MOPS zasugerowała zakup obiektu od GEOSYSTEMU, po przeanalizowaniu tej oferty 

uznano, że lepiej i taniej nabyć nieruchomość w dobrym stanie technicznym, niż budować nową, 

− budowa nowego obiektu byłaby mniej opłacalna, 

− ten obiekt posiada wszystkie parametry potrzebne do przystosowania go do funkcji biurowej, obiekt 

jest cały czas użytkowany, posiada niezbędną infrastrukturę, 

− kwota wynegocjowana też jest do zaakceptowania. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− na terenie Szczecinka są nieużytkowane nieruchomości, których właścicielem jest Miasto,  

np. budynek przy Gimnazjum Nr 1 przy ul. Armii Krajowej, który można byłoby wykorzystać na 

potrzeby MOPS. 

 

Marta Niewczas Dyrektor MOPS: 

− ten budynek był obiektem analiz, ale nie ma możliwości wykorzystania go przez MOPS, 

− nie jest dostosowany dla potrzeb osób niepełnosprawnych, nie ma tam w pobliżu miejsca na 

odpowiedni parking, budynek jest pod ochroną konserwatorską, ma wiele kondygnacji, byłby bardzo 

kosztowny w utrzymaniu, koszt jego adaptacji mógłby przekroczyć wartość budynku, 

− z kolei obiekt GEOSYSTEMU jest budynkiem niskokubaturowym, tanie są koszty jego ogrzewania, 

dlatego jest to bardziej oszczędna wersja. 

 

Małgorzata Bała radna: 

− zwracając się do radnego Jacka Pawłowicza zwróciła uwagę, że ze względu na zapowiadaną przez 

PiS rewolucję w oświacie poprzez likwidację gimnazjów i powrót do ośmioletnich szkół podstawowych, 

budynek przy obecnym Gimnazjum Nr 1 może być potrzebny dla tego typu szkoły, 



 7

− nie wolno patrzeć na to zagadnienie krótkowzrocznie, ale przyszłościowo, dlatego nie wolno „szastać” 

budynkami szkolnymi, 

− uważa, że budynki oświatowe są na razie nie do ruszenia. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił się do Przewodniczącej Rady Miasta z uwagą techniczną prosząc, aby tego typu uchwały, jak 

omawiana obecnie, gdzie mają być nabyte dwie różne nieruchomości, w przyszłości były 

przygotowane jako odrębne uchwały dotyczące odrębnie każdej nieruchomości osobno, żeby radni 

mogli swobodnie zdecydować, przy której nieruchomości głosować „za”, „przeciw” lub „wstrzymać się 

do głosu”; 

− zwracając się do Pani Marty Niewczas zapytał, kto wspierał MOPS w analizowaniu wariantów 

dotyczących budynku przy Gimnazjum Nr 1 ? 

 

Marta Niewczas Dyrektor MOPS: 

− wyjaśniła, że nikt w tych kwestiach nie wspierał MOPS-u, ponieważ nie było takiej potrzeby, 

− zarządza ośrodkiem już wiele lat i doskonale orientuje się w kosztach utrzymania obiektu i potrzebach 

funkcjonalnych; 

− aby ocenić, czy budynek nadaje się na potrzeby MOPS, czy nie, nie trzeba być specjalistą. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− jeśli radni opozycji chcieli o tym porozmawiać, to zaprasza ich na posiedzenia Komisji Budżetowo-

Ekonomicznej, na którym kwestie te były szeroko omawiane, 

− radnych opozycji na tym posiedzeniu jednak nie było. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− nie dopuściła do głosu radnego Romana Matuszaka, który chciał wypowiedzieć się bez 

wcześniejszego zgłoszenia zamiaru zabrania głosu. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− gdyby radni opozycji byli na posiedzeniu Komisji, wszystkiego na ten temat mogliby się dowiedzieć. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał, co konkretnie ma się znaleźć w nowym budynku zaadaptowanym na potrzeby MOPS? 

− rozumie, że będą tam przechowywane dokumenty. 

 

Marta Niewczas Dyrektor MOPS: 

− MOPS oprócz zadań związanych z pomocą społeczną prowadzi  jeszcze szereg innych zadań i usług, 

do korzystania z których mieszkańcy mają uprawnienia, a które MOPS ma obowiązek realizować, 

− chodzi o to, aby grupę świadczeń typowo administracyjnych wyodrębnić i przenieść do drugiego 

budynku, w którym znajdą się również dokumenty obowiązkowo archiwizowane przez MOPS, 

− dokumentów tych będzie przybywać, ponieważ nie można ich zniszczyć, 
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− w budynku MOPS przy ul. Wiejskiej co było możliwe zostało już przystosowane jako pomieszczenia 

biurowe (piwnice, niektóre toalety, magazyny itp.). 

 

Roman Matuszak radny: 

− dziwi się tak „wściekłym atakom” radnych Marcina Kaszewskiego i Jacka Lesiuka na jego osobę, 

− przecież radni nie wiedzą jeszcze jak on będzie głosował przy tej uchwale, dotychczas zadawał tylko 

pytania, niczego nie przesądzając, 

− jeszcze raz prosi Przewodniczącą Rady Miasta o rozdzielanie w przyszłości każdej nieruchomości do 

odrębnej uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odnośnie uwagi radnego Romana Matuszaka o „wściekłym ataku” stwierdziła, że wypowiedzi radnych 

Marcina Kaszewskiego i Jacka Lesiuka nie odebrała jako ataku na osobę radnego,  

− zwróciła uwagę, że praca radnego nie polega tylko na uczestnictwie w sesji, ale również na 

uczestniczeniu w posiedzeniach Komisji. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− ta dyskusja ma na celu wykazanie, w jakim kierunku zmierza działalność MOPS, 

− powołał się na dane statystyczne, z których wynika, że 25% mieszkańców Szczecinka korzysta  

z MOPS, 75 pracowników tego ośrodka powinno więc pracować w odpowiednich warunkach, ale 

chodzi także o osoby korzystające z usług MOPS, które także powinny być przyjmowane  

w odpowiednich warunkach, 

− prosi o danie szansy pracownikom MOPS na rozwinięcia działalności, aby wreszcie praca była 

normalnie wykonywana, 

− koszt zakupu jednego metra budynku znajdującego się w bardzo dobrej kondycji technicznej w kwocie 

1.680zł, to niewielki wydatek, 

− to będzie miejsce, które umożliwi pracownikom MOPS na godne załatwianie spraw obywateli. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

− nie tylko MOPS był zainteresowany  budynkiem przy Gimnazjum Nr 1 po dawnej Szkole Podstawowej 

Nr 3, po reformie oświaty zapowiadanej przez PiS trzeba będzie mieć na uwadze konieczność 

wykorzystania tego budynku na potrzeby szkolne. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− jeśli chodzi o Komisje i obecność na posiedzeniach sugeruje radnym z PO, aby informacje o terminie 

posiedzeń docierały do wszystkich radnych z większym wyprzedzeniem, niż dotychczas,  

− prosi o co najmniej kilka dni wcześniejsze zawiadamianie,  

− jeśli zawiadomienie otrzymuje się na dzień przed posiedzeniem Komisji, to nie można się później 

dziwić, że mogą być trudności z obecnością, 
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− zwrócił ponadto uwagę, że opozycja nie kwestionuje ceny zakupu obiektu, ale uważa, że skoro na 

terenie Szczecinka są inne obiekty będące własnością Miasta, to powinny być one brane pod uwagę 

w pierwszej kolejności, 

− budynek przy Gimnazjum Nr 1 jest po modernizacji i po remoncie, i nie jest wykorzystywany przez 

szkołę, ponieważ nie ma takiej potrzeby, 

− zwracając się do radnej Małgorzaty Bały stwierdził, że radni opozycji „nie szastają” budynkami, ale  

nie chcą też „szastania pieniędzmi”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła się z pytaniem do radnego Jacka Pawłowicza, kiedy został powiadomiony o posiedzeniu 

Komisji Budżetowo-Ekonomicznej? 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− wyjaśnił, że zapoznał się z zawiadomieniem dwa dni przed posiedzeniem tej Komisji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że czym  innym jest to, kiedy radny zapoznał się z dokumentami, a czym innym to, 

kiedy radny te dokumenty otrzymał. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− podtrzymał stanowisko, że powinno się to odbywać na kilka dni wcześniej przed posiedzeniem 

Komisji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− radny otrzymał zawiadomienie w czwartek, o posiedzeniu Komisji mającym się odbyć w poniedziałek 

przyszłego tygodnia, radny miał zatem 5 dni na przygotowanie się, 

− prosi, aby nie winić Przewodniczącej Rady Miasta za to, kiedy radny odczytuje otrzymane 

zawiadomienie. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− dziwi się, że na posiedzenie jednej Komisji zwołanej w danym dniu na godz.8:00 radny nie przybył, ale 

zjawił się w tym dniu na posiedzeniu innej Komisji zwołanej na godz.9:00. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− niekiedy zdarza się, że nie można zdążyć na jedno posiedzenie, ale można dotrzeć na następne. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− prosi radnych o powstrzymanie się od złośliwości i krzywdzących wypowiedzi, 

− zwróciła uwagę, że dyskusja nadal dotyczy pkt 8 porządku obrad. 
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Krzysztof Zawada radny: 

− po raz kolejny przypomina radnemu Jackowi Pawłowiczowi, że to, iż budynek nie jest wykorzystywany 

jako szkoła, nie oznacza, że nie będzie na ten cel wykorzystany w przyszłości, 

− to, że budynek przy Gimnazjum Nr 1 jest już po modernizacji również świadczy o tym, że 

zaadaptowanie go na cele MOPS-u to pomysł nie trafiony. 

 

Roman Matuszak radny: 

− przypomniał, że postulował wielokrotnie o zwoływanie posiedzeń Komisji po godzinach pracy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ta kwestia była już wielokrotnie wyjaśniania, w posiedzeniach Komisji uczestniczą nie tylko radni, ale 

także pracownicy Urzędu Miasta, często posiedzenia Komisji ustalane są w czwartki po południu, ale 

nie może być w tym samym czasie zwołanych kilka różnych posiedzeń, ponieważ radni należą do 

różnych Komisji, 

− Przewodnicząca Rady Miasta pracuje jako lekarz i dla niej wszystkie godziny są teoretycznie 

godzinami pracy, dlatego trudno było jej określić, które godziny są tymi „po pracy”, 

− ustalanie terminów posiedzeń Komisji nie wynika ze złej woli ani nie jest złośliwe. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał, czy to możliwe, aby koszty adaptacji budynku były większe od jego wartości? 

− jeśli będzie się „szastać pieniędzmi” to koszty będą wysokie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− rozumie, że według radnego podjęcie tej uchwały to „szastanie pieniędzmi”? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− wyjaśnił, że w niektórych przypadkach koszt remontu budynku i jego adaptacji na określony cel może 

być wyższy od wartości takiego budynku. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− dopuściła dwa głosy „za” w/w wnioskiem formalnym oraz dwa głosy „przeciw”, 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad w/w wnioskiem formalnym. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw”  

zdecydowała o zamknięciu dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta  14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XVII/141/2015  

w sprawie nabycia przez Miasto Szczecinek nieruchom ości . 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− omówił uzasadnienie uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/142/2015 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− omówił uzasadnienie uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/143/2015  

w sprawie wniesienia do „Zakładu Gospodarki Mieszka niowej Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego” Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzec zowego (aportu) w formie nieruchomo ści 

stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− na posiedzeniu Komisji wyjaśniono, że w nowej wersji Planu gospodarki niskoemisyjnej uwzględnione 

zostały wszystkie uwagi radnych zgłoszone na poprzedniej sesji, 

− w zasadzie tym razem dyskusji nad projektem tego Planu już nie było, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 4 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− zgłosił autopoprawki do przekazanego radnym projektu uchwały:  na str. 28 zaktualizowano podstawę 

prawną dotyczącą: ustawy o samorządzie gminnym (także str. 34); ustawy  o samorządzie 

powiatowym; ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym; ustawy o wspieraniu 

termomodernizacji i remontów; ustawy o ochronie konkurencji i konsumentów; na str. 68 zapis: 

"rozporządzenie Ministra..." zmieniono na "Rozporządzenie...." (z dużej litery); na str. 16-17, 156-157 -  

nagłówek kolumny, w którym występują projekty 31 i 39 zmieniono odpowiednio na 30 i 38; tabela na 

str. 155 w poz. 35 środkowa kolumna, zapis „PGK Sp. z o.o.”  zmieniono na „ZGM TBS  

Sp. z o.o.”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała, że wszyscy radni otrzymali przed sesją poprawioną wersję projektu uchwały, 

uwzględniającą już poprawki zgłaszane przez Pana Daniela Raka; 

− zapytała, czy zgłoszone autopoprawki radni chcą przegłosować  łącznie, czy każdą odrębnie?  

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− zaproponował, żeby w przypadku, gdy Przewodnicząca Rady Miasta nie usłyszy żadnego głosu 

sprzeciwu radnych,  aby głosować nad autopoprawkami łącznie,  przyjąć właśnie taki tryb głosowania. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zaproponowała łączne przegłosowanie wszystkich autopoprawek, 

− nie słysząc żadnego sprzeciwu radnych przystąpiła do głosowania. 

 
W głosowaniu jawnym  Rada  Miasta  Szczecinek  jednogłośnie 17 głosami „za” przyjęła zgłoszone  

autopoprawki.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, że poprawki zostały przez Radę Miasta przyjęte. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− na str. 128 ujęto w tabeli inwestycję pt. „Modernizacja energetyczna w budynku Zespołu Szkół 

Społecznych w Szczecinku”, jakiego typu będą to prace? 
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Wojciech Smolarski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska: 

− wyjaśnił, że inwestycje były zgłaszane przez poszczególne podmioty, w tym przypadku przez 

dyrektora Zespołu Szkół Społecznych; 

− Referat Ochrony Środowiska Urzędu Miasta w to nie ingerował ani nie miał na to wpływu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− pyta o tę kwestię dlatego, że przewiduje się wykonanie inwestycji, która w rzeczywistości już 

wcześniej została zrealizowana, tzn. ściany tego budynku zostały już docieplone. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− to, że kiedyś dany obiekt został docieplony styropianem nie wyklucza innowacyjnego docieplenia 

budynku na nowo, normy budowlane to przewidują, i to wynika z opisu tej inwestycji. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− chodzi o ściany zewnętrzne, jeśli kilka lat temu budynek docieplono a teraz ma być ponownie 

docieplany, to takie rozwiązanie jest niezrozumiałe. 

 

Wojciech Smolarski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska: 

− zwrócił uwagę, że to projekt zgłoszony przez Zespół  Szkół Społecznych i Miasto w to nie ingerowało. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zauważyła, że jako źródło finansowania Zespół Szkół Społecznych wskazał środki zewnętrzne. 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− uważa, że to bardzo dobry projekt uchwały, dyskusja dotyczy szczegółów, a tu są różne aspekty  

i różne inwestycje, 

− to są tylko projekty, a Miasto oraz Rada Miasta mają ustalić tylko strategię działania, 

− na posiedzeniu Komisji Przewodniczący zapytał członków Komisji, czy są przygotowani do dyskusji 

nad projektem tej uchwały, 

− z przykrością stwierdza, że radny Jacek Pawłowicz nie był wówczas przygotowany, 

− radny mówił, że jeśli wszystkie poprzednie uwagi do pierwotnego projektu uchwały zostały 

uwzględnione w jego nowej wersji, to nie będzie miał do tej uchwały pytań, 

− uwagi radnego zostały uwzględnione, ale na posiedzenie Komisji radny przyszedł nieprzygotowany, 

dlatego prosi, aby teraz nie wnikać w nieistotne szczegóły, te inwestycje to na razie tylko projekty, 

− dziwi się radnemu, że nie zauważa, iż chodzi o efekty prośrodowiskowe tych działań. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− uważa, że skoro budynek został już docieplony, to nie powinien być znowu docieplany, 

− na posiedzeniu Komisji wyjaśniał, dlaczego nie miał możliwości wnikliwego zapoznania się z nowym 

projektem uchwały, ale zapewniał przy tym, że do sesji z pewnością dokładnie ten projekt 

przeanalizuje, i właśnie dlatego teraz na sesji sygnalizuje swoje uwagi, 
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− jeśli Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska twierdzi, że pozostali członkowie Komisji byli 

przygotowani, to czemu nie zauważyli i nie wychwycili tego typu absurdów, 

− uważa, że jeśli jako radny widzi jakieś wady w projektach uchwał, to ma obowiązek o tym mówić  

i nie powinno się go za to negować ani krytykować, 

− jeśli zadaje pytania, to tylko dlatego, że chce uzyskać wyjaśnienia. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po to radni przychodzą na posiedzenie Komisji, aby brać w niej udział, 

− skoro radny przyszedł nie przygotowany, ta tak, jakby był nieobecny, 

− radnemu wyjaśniono już, że można ocieplać ponownie budynek, który był wcześniej ocieplony,  

− argumenty radnego Jacka Pawłowicza są więc w tym przypadku nie na miejscu. 

 

Marek Szabałowski Prezes Zarz ądu MEC Sp. z o.o.: 

− wyjaśnił, że jest członkiem Zarządu STO i zna tę kwestię, 

−  w STO nie ma złego gospodarza, który chciałby narazić szkołę na straty, 

− STO to jednostka niezależna od Miasta, która ma swoje plany, i właśnie taki plan przedstawiła, 

− trudno narzucić niezależnym podmiotom, co lub w jaki sposób mają robić, 

− wiadomo, że będzie to modernizacja i docieplenie oraz wymiana okien,  

− może być docieplona ta część, która nie została docieplona wcześniej, 

− trzeba wierzyć, że osoby zarządzające obiektem podejmują racjonalne decyzje. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zwracając się do Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska zwrócił uwagę, że radny Jacek 

Pawłowicz wyjaśnił, iż po raz drugi nie przejrzał dokładnie projektu uchwały, ale raz zapoznał się z nim 

bardzo wnikliwie, 

− Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska chyba nie potrafi czytać ze zrozumieniem, ponieważ  

nie wychwycił błędu wskazywanego przez radnego Jacka Pawłowicza, 

− zapytał ile kosztowało wykonanie tego dokumentu? 

 

Wojciech Smolarski Kierownik Referatu Ochrony Środowiska: 

− koszt sporządzenia projektu Planu to kwota 62 tys.zł. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z barkiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/144/2015 

w sprawie uchwalenia i przyj ęcia do realizacji „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla  

miasta Szczecinek”. 
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Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

      

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/145/2015  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Narutowicza IV” w Szczecinku . 

 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

      

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/146/2015  

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego terenu „Narutowicza I”  

w Szczecinku. 

 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

      

Roman Matuszak radny: 

− do projektu uchwały przedłożono analizę zasadności przystąpienia do zmiany planu, gdzie znalazł się 

zapis, że „nowe zapisy nie będą sprzeczne ze studium uwarunkowań…”, natomiast w uzasadnieniu 

projektu uchwały napisano, że „nowe zapisy są zgodne ze studium uwarunkowań…”, 
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− w tej samej kwestii raz napisano, że zmiany „nie są sprzeczne”, a drugi raz, że „są zgodne”, który 

zapis jest prawidłowy? 

 

Danuta Kowalska Dyrektor Wydziału Planowania Przest rzennego: 

− wyjaśniła, że sporządzenie analizy wynika z obowiązku ustawowego, 

− gdy analiza była opracowywana zakładano dopiero, że projekt uchwały nie będzie sprzeczny ze 

studium uwarunkowań, natomiast w uzasadnieniu projektu uchwały wiadomo już jest, że ten projekt 

jest zgodny ze studium uwarunkowań, 

− poza tym kiedyś ustawa wymagała, aby projekt uchwały nie był sprzeczny  ze studium, a obecnie 

określa, że ma być zgodny, dlatego te zapisy są prawidłowe. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/147/2015   

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego  

„28 Lutego III” w Szczecinku. 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

− wyjaśniła czego dotyczy aneks. 

 

Marcin Bedka radny: 

− to porozumienie jest oparte na założeniu, że zostanie zawarte przez Burmistrza Miasta Szczecinek 

Jerzego Hardie-Douglasa z Wojewodą Zachodniopomorskim Markiem Tałasiewiczem, 

− ale  gdy rząd Platformy Obywatelskiej podał się do dymisji, to może być inny Wojewoda, który będzie 

mógł mieć inne zdanie w tej kwestii, 

− proponuje w związku z powyższym przenieść głosowanie nad projektem tej uchwały na inny termin. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, że na ten moment Wojewoda Marek Tałasiewicz jest Wojewodą, ale za kilka tygodni może 

być ktoś inny, 

− proponuje zatem wykropkowanie imienia i nazwiska przy zapisach dotyczących Wojewody, ponieważ 

chodzi o upoważnienie do podpisania aneksu przez osobę, która będzie sprawować urząd Wojewody. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała, czy propozycja zasugerowana przez Pana mecenasa może zostać zgłoszona jako 

autopoprawka Burmistrza Miasta? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− tak jak zasugerował mecenas Czesław Podkowiak zgłasza w formie autopoprawki Burmistrza 

wykropkowanie imienia i nazwiska Wojewody w projekcie uchwały i aneksie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad zgłoszoną autopoprawką. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta Szczecinek jednogłośnie 17 głosami „za” przyjęła zaproponowaną 

autopoprawkę.  

 

Marcin Bedka radny: 

− zwrócił uwagę na jeszcze jedną kwestię, czy nowy Wojewoda będzie miał takie samo podejście do 

tego projektu uchwały, ponieważ nie można wykluczyć, że będzie miał inne zdanie, 

− uważa, że należy z podjęciem tej uchwały zaczekać. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, że przy opracowywaniu projektu uchwały brano tę kwestię pod uwagę, ale nawet jeśli nowy 

Wojewoda miałby wątpliwości do tego porozumienia, to wynikające z niego zmiany mają charakter 

techniczny, wynikający ze zmiany przepisów, 

− trudno mu sobie wyobrazić, aby nowy Wojewoda tego nie zaakceptował.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XVII/148/2015 

w sprawie wyra żenia zgody na zawarcie aneksu nr 2/2015 do Porozumi enia  

nr 29/2011 pomi ędzy Wojewod ą Zachodniopomorskim a Gmin ą Miastem Szczecinek z dnia 16 czerwca 

2011r. w sprawie powierzenia prowadzenia spraw oraz  wydawania decyzji administracyjnych z zakresu 

ochrony zabytków i opieki nad zabytkami (Dz. Urz. W oj. Zachodniopomorskiego  

Nr 78,poz. 1479 z pó źn. zm.). 

 

Ad.16. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

− na posiedzeniu Komisji Pani Beata Kowal szczegółowo omówiła projekt uchwały i jego uzasadnienie, 

− od 30.09.2015r. do 16.10.2015r. zostały przeprowadzone konsultacje społeczne w sprawie projektu 

uchwały, dwie organizacje pozarządowe zgłosiły swoje uwagi, trzy spośród sześciu uwag zostały 

uwzględnione, 

− poinformowała, że w Programie współpracy w rozdziale I w pierwszym zdaniu wkradł się błąd 

techniczny, gdzie zamiast 2015r. powinien być wpisany 2016r. i prosi o uwzględnienie tej korekty. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z tym, że w/w korekta nie wymaga przegłosowania oraz ze względu na  brak dalszych 

uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/149/2015  

w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z o rganizacjami pozarz ądowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwiet nia 2003 roku o działalno ści po żytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2016. 

 

Ad.17. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/150/2015  

w sprawie zmiany uchwały Nr LII/473/2014 Rady Miast a Szczecinek z dnia  

9 września 2014 roku w sprawie zasad wynajmowania lokali i  pomieszcze ń tymczasowych 

wchodz ących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecine k (Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2015r. poz.3547). 

Ad.18. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  
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− przypomniała uzasadnienie projektu uchwały, chodzi o likwidację punktu kasowego, generującego 

koszty,wpłat będzie można dokonać w trzech innych punktach: w kasie banku w Urzędzie Miasta, 

Urzędzie Skarbowym oraz w banku, bez dodatkowych opłat. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/151/2015  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatno ści za pobyt w Noclegowni 

Miejskiej – o środku wsparcia dla bezdomnych m ężczyzn w Szczecinku. 

 

Ad.19. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, uzasadnienie podobne jak przy poprzedniej 

uchwale. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/152/2015  

w sprawie organizacji oraz szczegółowych zasad pono szenia odpłatno ści za pobyt  

w Domu dla Bezdomnych „Zacisze” w Szczecinku. 

 

Ad.20. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/153/2015 

w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatków na zasiłk i okresowe, celowe i pomoc rzeczow ą. 
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Ad.21. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/154/2015  

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odp łatno ści za usługi opieku ńcze w formie usług 

domowych i piel ęgnacyjnych oraz szczegółowych warunków cz ęściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Ad.22. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/155/2015  

w sprawie szczegółowych zasad zwrotu wydatków za po siłek z dowozem. 

 

Ad.23. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  brak uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVII/156/2015  

w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłat ności za specjalistyczne usługi opieku ńcze  

w formie rehabilitacji mowy oraz szczegółowych zasa d częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Ad. 24. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

- uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 25. Informacja Burmistrza Miasta Szczecinek dot . wyznaczenia podmiotów, w których b ędzie 

wykonywana nieodpłatna praca na cele publiczne prze z osoby skazane na ograniczenie wolno ści, lub 

którym zamieniono kar ę grzywny na prac ę społecznie u żyteczn ą. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wszyscy radni otrzymali treść informacji. 

 

Ad.26. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

- uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.27. Wnioski i zapytania radnych. 

Marcin Kaszewski radny: 

− zbliżają się Święta Bożego narodzenia, Klub Radnych Platformy Obywatelskiej zaprasza radnych 

opozycji do wspólnej akcji „Szlachetna Paczka”, aby wspólnie ponad podziałami pomóc 

potrzebującym rodzinom. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zwrócił się z wnioskiem do Przewodniczącej Rady Miasta o rozpoznanie możliwości zorganizowania 

szkolenia dla radnych, dotyczącego wymogów formalnych przy składaniu oświadczeń majątkowych. 

 

Sesję opuścił radny Roman Matuszak. Na sali obrad pozostało 16 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wniosek radnego Marka Ogrodzińskiego zostanie rozpatrzony. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− zacytował uzasadnienie wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie, 

uwzględniającego skargę Prokuratura Rejonowego w Szczecinku na uchwałę Rady Miasta 

Szczecinek w sprawie Regulaminu Parku, 

− wyrok wydało trzech sędziów w odpowiedzi na skargę Prokuratora, którzy pewnie nie są w opozycji, 

jak próbował sugerować Burmistrz. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę radnemu Andrzejowi Grobelnemu, że ten punkt obrad dotyczy wniosków i zapytań 

radnych, a nie dowolnej dyskusji, 

− jakie pytanie lub wniosek w związku z tym zgłasza radny? 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− miał zadać pytanie Burmistrzowi Jerzemu Hardie-Douglasowi, ale do nieobecnych nie ma pytań, 

− uważa, że trzeba się chwalić sukcesem, ponieważ opozycja ten Regulamin Parku też kwestionowała. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− odnośnie chwalenia się sukcesem przypomniał, że w takim razie należy obiektywnie podchodzić także 

do obietnic Platformy Obywatelskiej, że będzie budowana obwodnica,  

− ponieważ prace już się rozpoczynają, też chce się tym faktem pochwalić. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− nie przypomina sobie, żeby ktoś z opozycji mówił, że ta obwodnica jest bez sensu, 

− Poseł Wiesław Suchowiejko mówił, że to wysiłek wielu osób, począwszy od senatora Witolda 

Gładkowskiego, poprzez  Posła Mariana Golińskiego, 

− też się cieszy, że ta obwodnica jednak powstanie. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− dziękuje radnemu Andrzejowi Grobelnemu i radnym „Razem dla Szczecinka” za te słowa. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− opozycja nie mówiła, że obwodnica jest niepotrzebna, ale że jej budowa była przez Platformę 

Obywatelską obiecywana i nagłaśniania przed każdymi wyborami, 

− to, że obwodnica powstanie, to było wiadomo, ale trwało to bardzo długo, 

− sukces ma wielu ojców, ale to nie jest porażka opozycji, opozycja cieszy się, że budowa obwodnicy 

się rozpoczyna. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zwrócił uwagę, że Przewodnicząca Rady Miasta nie traktuje równo radnych opozycji i radnych 

Platformy Obywatelskiej, 

− gdy głos zabierał radny Andrzej Grobelny zwróciła mu uwagę, że to nie na temat, 

− gdy radny Jacek Lesiuk wypowiadał się nie na temat, Przewodnicząca nie zwróciła mu uwagi. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− nie powinno być w punkcie obrad dotyczącym wniosków i zapytań innych wypowiedzi, 

− gdy radny Jacek Lesiuk poprzednio chciał się wypowiedzieć w innej kwestii też odbierała mu głos. 
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Marcin Bedka radny: 

− w jednym z programów samorządowych Pan Daniel Rak stwierdził, że "my walczymy z bezrobociem, 

ale przeszkadza nam w tym opozycja", 

− poprosił o odpowiedź, kto zdaniem Pana Daniela Raka zniechęcał inwestora do przyjścia do 

Szczecinka? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta:  

− wyjaśnił, że taką wiadomość otrzymał od właściciela firmy p. Muchy, chodzi o inwestycję budowy 

fabryki mebli tapicerowanych, to, co przekazał ten Pan było żenujące,  

− człowiek, który zamierza realizować inwestycję w Szczecinku był zażenowany podejściem niektórych 

ludzi do jego działań w naszym mieście. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy to oznacza, że zdaniem Pana Daniela Raka Pan Mucha mówił o Marcinie Bedka? 

−  i czy zdaniem Pana Daniela Raka to Marcin Bedka wysyła „swoich” ludzi na tego typu spotkania? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta:  

− ten pan nie jest ze Szczecinka, a relacja, jaką przekazał ze spotkania właściciel firmy jest taka, jaka 

jest,  

− nie wie, kogo radny Marcin Bedka wysyła na takie spotkania, powtórzył tylko to, co mu powiedział Pan 

Mucha. 

 

Marcin Kaszewski radny: 

− odnośnie spotkania, to nie pierwszy raz, kiedy opozycja nie pozwala na rozwój inwestycji  

w Szczecinku głosując przeciw różnym inicjatywom, 

− żona radnego Jacka Pawłowicza na posiedzeniu Rady Powiatu Szczecineckiego głosowała przeciwko 

inwestycji proponowanej przez Pana Gumieniczuka. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę radnemu Marcinowi Kaszewskiemu prosząc go, aby na sesji Rady Miasta Szczecinek 

nie próbować rozliczać małżonków radnych. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− opozycja nie jest przeciwko tworzeniu miejsc pracy, w Radzie Powiatu radni nie głosowali przeciwko 

inwestycji, chodziło o sposób, w jaki ziemia miała być przekazana Panu Gumieniczukowi, 

− zwrócił się z prośbą do Pana Daniela Raka o powtórzenie dokładnie tego, co powiedział inwestor, 

− wie, że Platforma Obywatelska „leci na łeb na szyję” w sondażach i dlatego próbuje się bronić, 

− co dokładnie powiedział ten inwestor? 
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Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta:  

− fakty są bezwzględne, jeśli zadaje się inwestorowi pytania: „dlaczego chce inwestować w mieście, 

gdzie ryby pływają brzuchami do góry” itp., to jak to traktować? 

− te wypowiedzi miały miejsce, uważa, że pomysł na takie wypowiedzi pochodzi ze strony opozycji. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− zaproponował, aby spróbować porozmawiać o problemach naszego miasta, 

− mieszkańcy sugerują, że pojemniki na śmieci typu "igloo" mają zbyt małe otwory, 

− dowiedział się, że takie są normy unijne i sprawy bezpieczeństwa. np. dzieci tamtędy nie wejdą do 

środka, ale jak to się ma do niżej zlokalizowanych otworów w pojemnikach w śmietnikach 

półpodziemnych?  

− kolejna sprawa:  261 mieszkań w Szczecinku ma łazienki położone poza mieszkaniem, 

− zwraca się do Burmistrza z prośbą o podjęcie inicjatywy w tej kwestii, jest to inicjatywa i prośba kilku 

radnych. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− w przyszłorocznym budżecie Miasta nie ma pieniędzy na taką inwestycję, ale jest ona warta 

rozważenia.  

     

Andrzej Grobelny radny: 

− do tego, co mówił radny Zdzisław Miechowiecki należy dodać, że 400 mieszkań (plus wspomnianych 

261 mieszkań bez łazienek) w Szczecinku nie ma WC, 

− chodzi o zrobienie wszystkiego, by znaleźć pieniądze na likwidację tej sytuacji. 

  

Marcin Bedka radny: 

− z wypowiedzi Pana Daniela Raka wnioskuje, że nie było konkretnej wypowiedzi na spotkaniu dla 

inwestorów, tylko że Pan Daniel Rak  snuje różne domysły, 

− czy tak ma rozumieć wypowiedź Pana Daniela Raka? 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− radny mówił kiedyś, że trzeba słuchać ze zrozumieniem, ale sam chyba na te lekcje nie chodził, 

− w tej kwestii już się wypowiedział i nie będzie tego powtarzał,  trzeba było słuchać. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

− próbował nawiązać do stanowiska opozycji w Radzie Powiatu Szczecineckiego odnośnie inwestycji,  

− uważa, że inwestycja polegająca na budowie obwodnicy nie jest śmieszna. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przerwała wypowiedź radnego zwracając mu uwagę, że na sesji Rady Miasta Szczecinek  

nie rozstrzyga się działalności Rady Powiatu. 
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Jacek Pawłowicz radny: 

− obwodnica nie jest śmieszna, ale radny Krzysztof  Zawada sam się ośmiesza taką wypowiedzią. 

 

Marcin Bedka radny: 

− o inwestycję dotyczącą budowy obwodnicy zabiegało już wcześniej wiele osób. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przerwała dyskusję dotyczącą kwestii obwodnicy. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− zaprosił mieszkańców Szczecinka na Jarmark Świąteczny, który odbędzie się na placu przed 

ratuszem 20 grudnia bieżącego roku, organizowany przez Platformę Obywatelską, 

− będą grane i śpiewane kolędy, swoje stoiska ustawią szczecineccy restauratorzy, zaprasza do 

wspólnej Wigilii. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− na poprzedniej sesji zapytał Przewodniczącą Rady Miasta, dlaczego nie przekazała radnym do 

wiadomości wyroku Sądu Okręgowego w Koszalinie w sprawie uznania za kłamcę lustracyjnego 

byłego radnego Platformy Obywatelskiej, 

− otrzymał odpowiedź, że pisma nie przekazano, ponieważ ta osoba już nie jest radnym, 

− zwraca uwagę, że obowiązkiem Przewodniczącej Rady Miasta jest przekazywanie radnym wszystkich 

treści pism, a  nie wybiórczo, jakby chciała przed radnymi coś ukryć. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapewniła, że niczego nie chce przed radnymi ukrywać. 

 

Marcin Bedka radny: 

− gdyby tak było, to radni nie dostaliby pisma dotyczącego uruchomienia lotniska w Wilczych Laskach, 

− ale pismo dotyczące śledztwa w sprawie przetargu w MJOO również nie zostało przekazane radnym. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− jeśli radny spojrzy na pisemną „Informację Przewodniczącej Rady Miasta” to w pkt 8 znajduje się 

dokładna informacja o piśmie Pani Agnieszki Młyńskiej wraz z zawiadomieniem z Prokuratury 

Rejonowej o wszczęciu śledztwa w sprawie przekroczenia uprawnień przez funkcjonariuszy 

publicznych Miejskiej Obsługi Oświaty w Szczecinku w trakcie postępowania konkursowego;   

− jest tam również informacja, że korespondencja jest do wglądu w Biurze Rady Miasta. 
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Jacek Lesiuk radny: 

− nawiązując do wypowiedzi radnego Jacka Pawłowicza na poprzedniej sesji dotyczącej hałdy  

w KRONOSPAN-ie stwierdził, że cieszy się, że radny dba o jego zdrowie, ale hałda dostała nagrodę 

od Lecha Kaczyńskiego. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał radnego Jacka Lesiuka, w jakiej dyscyplinie została przyznana ta nagroda? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przerwała dyskusję radnych nie związaną z porządkiem obrad. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zwraca się do Burmistrza z prośbą o wyjaśnienie, co się dzieje z hałdą na terenie firmy Kronospan. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, że w najbliższy piątek 20.11.2015r. wszyscy radni będą mogli na żywo przekonać się 

jak wygląda proces inwestycyjny w Kronospanie oraz dowiedzieć się również, co się z tą hałdą dzieje,  

− o godzinie spotkania w Kronospanie zostaną radni powiadomieni.   

 

Ad.28. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań, wniosków i uwag stwierdziła wyczerpanie porządku obrad. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 11:25.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

     Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski              Katarzyna Dudź 


